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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna MARIA KOZAK 

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. Ponieważ Kuba poruszył tutaj sprawę 

dróg, ja również uważam, szczególnie właśnie tych dróg, gdzie powstaje nowe budownictwo. Ja 

przebywam często na Osiedlu Królów, które się tak popularnie nazywa i tam naprawdę tych nowych 

dróg jest mało. Natomiast Zygmunta Starego, Królowej Jadwigi, Klonowa się sypie, tam nawierzchnie 

są fatalne na tym terenie. I to jedna rzecz. Drugie, dwie rzeczy, może mniej ważne problemy, ale 

pierwszy dotyczy harmonogramu wywozu nieczystości, czy wywozu śmieci. Kiedyś było wiadomo, 

że co dwa tygodnie dwa rodzaje odpadów będzie wywożonych. W tej chwili według nowego 

harmonogramu, który przyszedł, jest tak, że cztery razy w ciągu tygodnia ostatniego było wywożenie. I 

powiem tak, że mieszkańcy mówią, że już nie mogą się połapać. Zaznaczają sobie gdzieś w kalendarzu, 

szczególnie starsze osoby i czy nie można by wrócić do dawnego, że co dwa tygodnie jest wywóz. I 

jeszcze jedno takie, może nie za bardzo ważne, ale ważne dla mieszkańców. Oświadczenia majątkowe, 

czy w ogóle rozliczenia podatkowe można było składać na Legionów i na Mickiewicza. W tej chwili 

na Mickiewicza zostało to zlikwidowane i trzeba iść na Legionów., To po prostu trochę starszym 

ludziom utrudnia. 

 


